
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Geachte lezer, 

 

 

Met deze brief bieden wij u de geactualiseerde uitvoeringsagenda circulaire economie 

aan. In de brief (587190-2021) die we aan uw raad stuurden ter begeleiding van de 

uitvoeringsagenda in 2021 schreven we dat er een schaalsprong nodig is om de 

ambitie om circulair te zijn in 2050 te verankeren in de organisatie en in de processen 

die van belang zijn. In ons huidige coalitieakkoord hebben wij geld gereserveerd om 

een begin te maken met deze schaalsprong. Tijdens de behandeling van de 

uitvoeringsagenda in 2021 heeft uw raad enkele moties aangenomen waaruit blijkt dat 

er een brede basis is om werk te maken van circulariteit in onze gemeente. In deze 

geactualiseerde agenda geven we aan hoe we het gereserveerde geld willen inzetten en 

hoe we uitvoering geven aan de door uw raad aangenomen moties. 

In deze brief gaan we achtereenvolgens in op de inhoudelijke thema’s, de onderlinge 

verbanden en hoe we willen bewerkstelligen dat circulariteit stevig wordt verankerd in 

onze organisatie en processen.  

 

In de routekaart (2020) was gekozen voor vijf sporen, naast bouw, afval en water en 

sanitatie zijn dat energie en voedsel. Voor het spoor energie is een programma met een 

ambitieuze doelstelling: Groningen CO2 neutraal in 2035. We kiezen er daarom voor 

energie in deze nieuwe uitvoeringsagenda buiten beschouwing laten. Uiteraard heeft 

energie wel raakvlakken met de andere thema’s, zoals de verduurzaming in de bouw. 

Van 2023 tot 2026 focussen we ons dus op vier kansrijke sporen:  

• bouw; 

• water en sanitatie;  

• afval; 

• voedsel, landbouw en eiwittransitie. 
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Enkele concrete ontwikkelingen in 2024 zijn:  

• opening textielhub aan de Energieweg in januari 2024;   

• strategie om het drinkwaterwingebied beter te beschermen; 

• leergang circulair bouwen; 

• project dat gericht is op het voorkomen van voedselverspilling; 

• fonds voor circulaire initiatieven. 

 

Om het thema circulariteit door te ontwikkelen en de agenda gecoördineerd uit te 

voeren is een gestructureerde aanpak nodig. In het coalitieakkoord is hiervoor geld 

opgenomen. We hebben rond het thema circulariteit een kerngroep gevormd met 

mensen vanuit de directies Stadsbeheer, EZ en uit de programma’s ruimtelijke 

economie, energie, leefkwaliteit en wonen bij Stadsontwikkeling. Deze groep 

coördineert de voortgang van deze circulaire agenda. Daarnaast is er een grotere 

kennisgroep rond circulariteit waar ook mensen vanuit facilitaire zaken, 

stadsingenieurs, vastgoed, evenementen en DMO aan deelnemen. Deze kennisgroep is  

er op gericht kennis uit te wisselen en onderlinge verbindingen tot stand te brengen. 

Het realiseren van onze ambities kunnen we als gemeente niet alleen. We moeten een 

stevig (regionaal) netwerk opbouwen, waarop ook bestuurlijk wordt ingezet. Sinds 

april bestaat de vereniging Circulair Groningen. Vanuit de gemeente Groningen 

hebben we de oprichting van deze vereniging ondersteund, omdat wij echt het belang 

inzien om hier samen in het Noorden in op te trekken.  

 

Via Duurzaam Groningen communiceren we met inwoners over circulariteit en ideeën 

uitwisselen. Met onze eigen organisatie willen we niet achterblijven en willen we het 

goede voorbeeld geven. Bij een aantal aanbestedingen heeft circulariteit nu al een 

prominente plek. Een mooi voorbeeld is het duurzaam aanbesteden van het 

gemeentelijke meubilair. De komende tijd gaan we daar mee door. We zien dat het 

voor de doorontwikkeling van circulariteit nodig is dat het thema beter wordt 

verankerd in de organisatie. Met het Groninger ambitieweb dat we hebben ontwikkeld, 

toetsen we bij de start van projecten hoe ver de ambities rijken op bijvoorbeeld het 

gebied van circulariteit en energie. Deze aanpak hebben we doorontwikkeld voor 

toepassing in alle project start ups. Daarnaast hebben we in ons inkoop- en 

aanbestedingsbeleid opgenomen dat we als gemeente Groningen volledig inzetten op 

duurzaamheid, waaronder circulariteit.  

 

Graag willen we hierover met uw raad in gesprek om te zorgen dat we tot een breed 

gedragen schaalsprong komen die wordt verankerd in de Groningse samenleving. Een 

beeldvormende sessie waarbij we per thema/spoor met elkaar in gesprek kunnen gaan 

lijkt ons hiervoor een geschikte vorm. 

 

We vertrouwen er op dat we u hiermee voldoende hebben geïnformeerd.  

 

Met vriendelijke groet, 

burgemeester en wethouders van Groningen, 

 

 

burgemeester,     secretaris, 

Koen Schuiling    Christien Bronda 

 

Deze brief is elektronisch aangemaakt en daarom niet ondertekend. 


